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Verslag van de ALV 
van de afdeling Súdwest-Fryslân van de ChristenUnie 

op 31.05.2024 in Pingjum 

 
Datum: 31 mei 2024 om 18:00 uur, inloop vanaf 17.30 uur.   
Plaats:  bij Dagbesteding “Te Plak”, Pingjum 

Aanwezig: 23 personen 
Lieuwe van der Pol (notulist), Geartsje en Sikke Horjus, Bertus van der Werff, Douwe en 
Gerda Pals, Gerda Jansen + echtgenoot, Hiltje + Aaldert Bruinsma, Jan Bargboer, Johannes 
van der Wal + echtgenote, Martijn Rienstra, Frans de Haan, Ds. Theo Menting, Piet 
Speelman, Susanne + Anton van Koldam, Hanna + Sara van Koldam, Sjoukje + Bram van 
den Akker. 

Afwezig met kennisgeving: 42 afmeldingen 

1. Opening 

Bertus van der Werff leest het gedeelte Hand 6:1-4 over de aanstelling van diakenen in 

de eerste gemeente. Hij brengt dit gedeelte in verband met de kom ende EP-

verkiezingen en vraagt op mensen te stemmen, die wijs zijn en die niet met valse 

beloftes komen. In overeenstemming met vers 3: Zie daarom uit, broeders, naar zeven 

mannen uit uw midden, van wie men een goed getuigenis geeft, vol van de Heilige Geest 

en van wijsheid, die wij voor deze noodzakelijke taak zullen aanstellen. 

 

2. De agenda wordt vastgesteld 

 

3. Het verslag 23 januari 2023  

Wordt volgende keer weer opgevoerd omdat het niet goed te downloaden was. Het was 

al eerder verstuurd vanwege presentaties en de situatie in Oekraïne en heeft geen 

opmerkingen opgeleverd. 

 

4. Financiën door Douwe Pals 

de kas is gecontroleerd door Jan Bargboer en Johan Hagen. Jan geeft aan dat bij deze 

controle geconstateerd is dat deze in goede orde werd bevonden. Zij stellen voor de 

penningmeester decharge te verlenen. Douwe geeft daarbij aan dat hij graag hoort dat 

het hele bestuur decharge verleend wordt. Dit gebeurt met acclamatie. 

Kascommissie: Frans de Haan is – staande de vergadering - bereid gevonden toegevoegd 

te worden aan Jan Bargboer in de kascommissie 2024. 

 

5.  Johannes van der Wal geeft een toelichting op hun werkplek “Te Plak” 

Vanaf 2003 zijn ze woonachtig in Pingjum en zij zijn daar christelijke dagbesteding aan te 

bieden. Ook de kerk kwam beschikbaar en zowel de boerderij waarmee gestart werd als 

de kerk worden nu ‘multifunctioneel’ ingezet. De cliënten worden zoveel als mogelijk 

aansluitend op hun interesses begeleid.  
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Een tweede locatie is een cadeauwinkel in Harlingen waar ook een aantal mensen actief 

ingezet worden.  

 

Er worden kussens gemaakt en andere creatieve voorwerpen. De lokale bekendheid 

zorgt voor een sterke persoonlijke binding van cliënt en medewerkers. De fam. Van der 

Wal neemt ook deel in de coöperatie Pingjum, waarin bijvoorbeeld een gezamenlijke 

dorpstuin wordt geëxploiteerd. Zo wordt de leefbaarheid van het dorp ondersteund. Al 

met al een inspirerend verhaal. 

 

Voor de toekomst probeert het echtpaar van der Wal meer afstand te nemen en taken 

over te dragen. 

 

6. Europese verkiezingen 

Korte toelichting van Bertus van der Werff en Lieuwe van der Pol  

Lieuwe vertelt over:  

- Coordinatie verkiezingsactiviteiten in Fryslân; 

- Inbreng Anja in debat Gorredijk  

- Haar prestatie in de 11-stedenfietstocht met interviews voor de Omrop en op de 

Markt in Workum. Ook veel filmpjes op socialmedia aan de hand van door Tanja van 

der Werff gemaakte kaarten waarop onze afdelingswensen voor Europa waren 

vermeld. Om half tien kwam zij met haar man aan in Bolsward en werd met bloemen 

verwelkomd. 

- Anja werd uitgesloten voor het debat van de NPO en heeft samen met nog een 

lijstrekker Anja van PvdD een eigen debat georganiseerd. 

- Ook nam zij deel aan het ND-debat waar de drie christelijke partijen aantraden 

gevonden 

- Bertus van der Werff was ook in Leeuwarden waar een radiodebat plaats vond. 

- Hij wijst ook op de extra inspanning van Susanne meerdere leden weer te betrekken 

bij het verspreiden van de flyers, wat veel navolging heeft gekregen. 

- Enkele leden geven aan deel te nemen aan het gebed voor Europa dat in de week 

van de verkiezingen geïnitieerd is. 

7. Bijdrage van Geartsje Hojus over de stand van zaken in de gemeentelijke 

fractie en politiek  

Fractie: 

- Met name het werk in de commissie DSO vraagt om toevoeging van actieve mensen. 

-  Interesse, neem dan contact op; ook het bestuur zoekt mee naar vervanging van  

    Matthijs de Vries die gestopt is met zijn actieve inbreng. 

Belangrijkste bijdrage aan gemeentelijke vraagstukken: 

In dec.23 was er aandacht voor statushouders. Met oog voor de samenleving heeft de 

CU ingestemd met de semi-permanente woonplekken aan de Pim Mulierstraat (vroegere 

manege). 
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Steun werd gegeven aan het voorstel om kunstgrasvelden te vervangen maar er daarbij 

voor te zorgen dat de verenigingen in staat gesteld worden gedifferentieerd bij te dragen 

in de kosten van deze velden. 

De binnenstad wordt verkeersluw gemaakt. Bestemmingsverkeer mag echter wel en de 

beperking geldt alleen ’s-middags. Het is een pilot waarop verschillend wordt gereageerd. 

De CU heeft met deze pilot ingestemd. Er zijn inmiddels aanvullende maatregelen 

aangekondigd die de gewenning aan dit fenomeen moeten bevorderen. 

De hoogspanningskabels aan de noordkant van Sneek zijn nog steeds niet ondergronds 

gebracht. Voor deze al twintig jaar voortslepende wens is weer gepleit. 

Het ziekenhuis heeft andere vestigingsplannen. Gezamenlijke inzet van twee 

ziekenhuizen begrijpt de CU, maar een locatie in Joure is niet wenselijk. Natuurlijk bouwt 

de gemeente de ziekenhuizen niet, maar de CU hoopt het ziekenhuis voor Sneek te 

behouden. 

Speerpunt is o.a. het inzetten op coöperaties die zich richting op energie, opgewekt door 

en voor de mienskip. Op het laatste moment heeft de ChristenUnie een motie 

ondersteund om ervoor te zorgen dat bij uitvoering van de energieagenda voor 2024 niet 

langer de handrem op het beleid wordt gezet. Hiermee wordt het college gevraagd actief 

mee te werken aan initiatieven op dit gebied. Uiteindelijk deed de wethouder deze 

toezegging en hoefde de motie niet meer in stemming gebracht. 

Frans de Haan brengt als vraag in waarom de milieustraat in Bolsward gaat verdwijnen. 

Geartsje geeft aan dat deze tijdelijk dicht gaat en uiteindelijk zo wordt ingericht dat deze 

toekomstbestendig is. Johannes geeft ook aan dat de fractie wel zorg geuit heeft over de 

tijdsduur van tijdelijke sluiting. 

8. Rondvraag 

Johannes: bemensing gemeentefractie. Benoem als bestuur dit zoveel mogelijk zodat ook 

leden hun inbreng kunnen hebben. Geartsje heeft ook gewezen op het programma “gast 

van de raad”, waar iedere geïnteresseerde zich voor kan opgeven. Susanne vult dit aan 

met de mogelijkheid om een inspirerende cursus bij de ChristenUnie te gaan volgen. 

 

9. Sluiting 

De voorzitter geeft Johannes van der Wal een bos bloemen als dank voor de gastvrijheid 

en wenst hen zegen op hun verder weg. Martijn Rienstra eindigt met dankgebed. 

 

 

 

(Met dank aan Lieuwe van der Pol voor het notuleren) 


